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ZAPISNIK 
 34. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

34. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 24. ožujka 2022. (četvrtak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO  

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Helena Pehovac Baričević, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Komunalna problematika 
2. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 33. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/1 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-6 
Rijeka,  29. ožujka 2022. 
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AD. 1 

Vijeće je zaprimilo odgovor KD Čistoća u svezi upita poslanog 01. ožujka na pitanje građana o 
premještanju spremnika za otpad ispred Ciottine 3 na drugu lokaciju. 
U odgovoru se navodi da su predmetni spremnici namijenjeni prvenstveno kućnim brojevima 
Ciottina 3, 2, 2a i b, kao i za zbrinjavanje otpada iz Ulice Uski prolaz. Broj spremnika na lokaciji je 
minimalan za navedene kućne brojeve, a s ciljem izbjegavanja većeg broja spremnika, preostali 
miješani kućni otpad se prazni dva puta dnevno i to u noćnim i dnevnim satima, dok  se vrijedne 
vrste otpada obavezno prazne jednom tjedno. Predmetni spremnici se nalaze na mjestu nastanka 
otpada, odnosno u blizini korisnika, a pošto zgrada (neboder) nema organizirani prostor za takvu 
namjenu zatvorenog tipa, predmetni spremnici se nalaze na početku ulice Uski prolaz. 
Zaključak: 
Vijeće će uputiti dopis sa prijedlogom da se navedeni spremnici premjeste na lokaciju na kojoj                  
su prije bili, 20 metara niže paralelno sa autobusnim stajalištem. 
 
Zaprimljen je odgovor KD Čistoća na upit Vijećnice sa prethodne sjednice, kada će se čistiti Ulica 
Uski prolaz. U odgovoru stoji da se Ulica Uski prolaz pere sukladno programu jednom tjedno a po 
potrebi i češće u noćnim satima. 
Zaključak: 
Vijeće traži očitovanje KD Čistoća kojim se točno danima  pere ulica i u kojim satima. 
 
Tajnica je informirala Vijeće da je zaprimljen odgovor Rijeka plusa da je srušeni prometni znak na 
raskrižju Barčićeve ulice, Ivana Pavla II i Dežmanove ulice saniran. 
 
Predsjednik Vijeća MO Brajda-Dolac, Igor Sušić na 33. sjednici VMO Brajda-Dolac, prijavio je da je 
u utorak, 22. veljače 2022. godine oko 12 sati kamion Čistoće ušao u Krešimirovu ulicu na način 
da je netko od djelatnika nasilno izvadio stupić. Problem je prijavljen nadležnim službama  te je  sa 
strane komunalnog redarstva zatražena sanacija trećeg stupića s lijeve strane na trošak KD 
Čistoća, na način da se odstrani stari beton, te da se stupić ponovno fiksira betonom. 
Zaključak: 
Kako sanacija predmetnih stupića još nije izvršena, uputiti će se upit KD Čistoća i Komunalnom 
redarstvu. 
 

Zaprimljen je mail građana koji moli postavljanje klupice ili nadstrešnice na autobusnom stajalištu u 
Manzonijevoj ulici. 
Zaključak: 
U Manzonievoj ulici postoji nadstrešnica na autobusnom stajalištu koja je privremeno uklonjena 
zbog radova. 
 
Tajnica je informirala Vijeće da je zaprimljena obavijest o početku uređenja zelene površine po 
ostatku sredstava prioriteta iz 2021. godine u Ulici Erazma Barčića sjeverno od kućnog broja 15. 
Zaključak. 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 

 

AD. 2 
 
Vijećnica Helena Pehovac Baričević ponovila je prijedlog iz travnja 2019. godine – postavljanje 
kanti za sitni otpad s pepeljarama kao i stalaka za vrećice za pseći izmet na sve nogostupe u 
užem centru grada gdje je prisutna naplata parking mjesta.  
Zaključak: 
Vijeće se slaže sa prijedlogom Vijećnice. 
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Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 
 

                  Miomira Milovanović Igor Sušić 
  


